
Спо тови за про мо тив ну ак ци ју
Ми ни стар ства од бра не и Вој ске
Ср би је „Бу ди про фе си о на лац”
пред ста вље ни су 17. сеп тем бра

у све ча ној са ли До ма Вој ске Ср би је.
По ред глу ма ца Дра га на Бје ло гр ли -

ћа, Ива на Бо сиљ чи ћа и Ву ка Ко сти ћа,
ко ји су глав ни ак те ри спо то ва, до га ђа ју
су при су ство ва ли ми ни стар од бра не
Дра ган Шу та но вац, на чел ник Ге не рал -

шта ба Вој ске Ср би је ге не рал-пот пу ков -
ник Ми ло је Ми ле тић, пред став ни ци
Ми ни ста р ства и Вој ске, по зна те лич но -
сти из све та кул ту ре и фил ма и број ни
пред ста в ни ци ме ди ја. Атрак ти в ни спо -
то ви Вој но филм ског цен тра „За  ста ва
филм”, сни  ма ни од апри ла до сеп тем -
бра на ви ше ло ка ци ја у Ср би ји, по др -
шка су кам па њи про фе си о на ли за ци је
на  ше вој ске.

Министар Драган Шутановац је
том приликом рекао да кампања пре д -
ставља почетак завршног пери ода
про    фесионализације Војске Србије.
Он је за хвалио свима који су се ода -
зва  ли по зи ву за промоцију и онима
који су про теклих месеци уче ство вали
у сни мању промотивних спо то ва, међу
ко јима је из дво јио тројицу по пуларних
глу маца.

1. октобар 2010.

Атр�ктивни спотови
Војнофилмског ц�нтр�
„З�ст�в� филм“, сним�ни
од �прил� до с�пт�мбр�
н� виш� лок�циј� у
Србији, с� промот�рим�
Вуком Костић�м, Ив�ном
Босиљчић�м и Др�г�ном
Бј�логрлић�м, подршк�
су к�мп�њи
проф�сион�лиз�циј�
Војск� Србиј�
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Промотивна акција



– Дубоко смо уверени да посао ко -
ји радимо има подршку грађана. Тај
по  сао има и подршку система, али ни -
када до сада није имао толику по др шку
ја вних личности – рекао је Шу тановац
за хваливши свима који су у протеклих
годину дана помогли кампа њу профе -
сионализације Војске Ср би је.

Министар Шутановац је најавио
да ће нови спотови да се емитују у ме -
дијима, а да ће Министарство и да ље
тражити партнере и пријатеље који
желе да учествују у промоцији профе -
сионализације војске, која је, како је
ре као, општи друштвени интерес.

Шутановац је захвалио и профе -
сору Александру Мандићу који је ре -
жи рао свечану академију поводом 160
година Војне академије и Жики Нико -
лићу водитељу „Шаренице” који је је -
дну емисију посветио промоцији мла -
дих официра Војске Србије.

Генерал-потпуковник Милоје Ми -
ле тић шаљиво се осврнуо на чињеницу
да се велики број девојака јавио за

Ми ни ст�р од бр� н�
Др� г�н Шу т� но в�ц

– Ја сам имао ту сре ћу да спо то -
ве по гле дам и ра ни је и већ прак тич но
три ме се ца сва ко днев но их на ра чу -
на ру гле дам и по ку ша вам да као ци -
вил и као не ко ко је слу жио вој ску су -
ге ри шем у не ким
ства ри ма ко је мо гу
да се по бољ ша ју.
Ми слим да смо до -
сти гли је дан ни во
ко ме мо гу да по за -
ви де и мно го мо дер -
ни је, раз ви је ни је и
бо га ти је зе мље. Ово
је про је кат ко ји је
за по чет пре го ди ну
да на и за и ста је тре -
ба ло хра бро сти да
га по кре не мо на на -
чин на ко ји смо то
ура ди ли. Дра го ми је
да је да нас ве ли ко
ин те ре со ва ње мла -
дих љу  ди за вој ску и
дра го ми је да су да -
нас ту мла ди умет -

ни ци ко ји ми при ла зе и же ле да уче -
ству ју у кам па њи, јер ово је не што
што је ра ђе но од ср ца и без нов ца и са
на шом па ме ћу. Ду бо ко сам убе ђен да
ће та ко би ти и у бу дућ но сти. За и ста
же лим да, ма ко во дио Ми  ни стар ство
од бра не, има од нос пре ма овом по слу
на овај на чин. Има ви ше глу ма ца ко је

бих же лео да ви дим у бу ду ћим спо то -
ви ма. Че кам пред лог за пр ву глу ми цу.
То би ми би ло дра го, јер да нас има мо
де се так по сто же на у про фе си о нал -
ном са ста ву вој ске, што је мно го до -
бар ре зул тат. Ово је не што што се ра -
ди од ср ца, што је до  бро за на  шу вој -
ску и др жа ву.

Ути сци
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Н� ч�л ник Г� н� р�л шт� б� 
г� н� р�л-пот пу ков ник 
Ми ло ј� Ми л� тић

– Ово је јед на ја ко ле па ма ни фе -
ста ци ја. Ја сам, мо рам да при знам,
при јат но из не на ђен и мо рам да одам
јед ну тај ну да сам и ра ни је ви део спо -
то ве, али дру го је гле да ти их сам. Ве -
че рас кад их по гле да мо сви за јед но, и
са ак те ри ма, из гле да ју ве ли чан стве -
но. Ми слим да је ово ја ко ле па по др шка про фе си о на ли за -
ци ји вој ске и си гу ран сам да ће да ти пу но ре зул та та.

Др� г�н Бј� ло гр лић, глу м�ц

– Све ово ми се ја ко до па да. Са мо сни ма ње би ло је
фан та стич но. Во зио сам се у га зе ли, што је за ме не вр хун -
ски до га ђај, са пи ло том Зе че ви ћем, вр хун ским про фе си о -
нал цем и то је за ме не био је дан од нај леп ших да на у жи -
во ту.

Ив�н Бо сиљ чић, глу м�ц

– На сни ма њу спо та би ло је вр ло уз бу дљи во. Ра до вао
сам се да упо знам пра ве пи ло те, ап со лут не хе ро је и мај -
сто ре ле те ња на на шим бор бе ним ави о ни ма. Од у век ми је
био сан да сед нем у миг и за тво рим ка би ну. Ве ру јем у све
ре чи ко је сам из го во рио у спо ту и дра го ми је да се про фе -

про фесионалну војну службу, алуди -
рајући на Бјелогрлићеву, Босиљчићеву
и Ко сти ћеву популарност међу лепшим
по лом. Он је рекао да очекује да број
мо лби за пријем у војну службу буде

још већи и да ће Војска имати прилику
да изабере најквалитетније.

Дра ган Бјело гр лић је, обра ћа ју ћи се
го сти ма, ре као да је Вој ска Ср би је нај -
 бо ље што Ср би ја има.
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си о на ли за ци ја вој ске спро -
во ди ве што и осми шље но.
Мо је је ве ли ко за до вољ ство
што сам део ове кам па ње.

Ми лун Ву чи нић, 
р� ди т�љ

– Спе ци фич ност спо та са
Дра га ном Бје ло гр ли ћем ко ји
сам ре жи рао је у то ме што је

спот сни ман из ва зду ха, а за то су по тре б ни од ре ђе ни усло ви.
За спот су нај за слу жни ји пи лот хе ли коп те ра, ди ре к тор фо то -
гра фи је па тек он да ја.

– Ко се роди у Србији – цитирао је
Бјелогрлић речи свога оца – а не воли ка -
фану и војску, тај има озбиљан про блем!

Вук Ко стић је био кра так – Кад је
во ј ска ја ка и Ср би ја је ја ка!

Иван Бо сиљ чић, по пу лар ни ави ја ти -
чар из се ри је „Ра ње ни орао”, ис та као је
да му је част што је био део ове кам па ње.

– За и ста, бу ди мо про фе си о нал ци –
по ру чио је Бо сиљ чић.

Ве ли ку по др шку сни ма њу спо то ва
пру жи ли су при пад ни ци Вој ске Ср би је,
док је Вој ни му зеј по мо гао струч ним са -
ве ти ма и ре пли ка ма пред ме та из Пр вог
свет ског ра та. Му зи ку за спо   то ве ура -
дио је Алек сан дар Про тић, му зи чар и
ди зај нер зву ка.

У функ ци ји кам па ње је и веб сајт „Бу -
 ди про фе си о на лац” (www.budiprofesi -
ona  lac.rs) на ме њен пре вас ход но они ма
ко ји же ле да по ста ну про фе си о нал ни
вој ни ци. ƒ

Александар ПЕТРОВИЋ
Снимили Даримир БАНДА

и Душан АТЛАГИЋ

Александар Мандић, 
редитељ

Срдан Голубовић, 
редитељ



Минист�р одбр�н� и  н�ч�лник
Г�н�р�лшт�б� обишли ј�диниц� 
Р�чн� флотил�

+фик�сн�
проф�сион�лиз�циј�
Посл� в�жб� у којој су уч�ствов�ли
миноловци, п�тролни ч�мци и ск�л� Р�чн�
флотил�, минист�р Шут�нов�ц ј� ист�к�о
д� ј� т� ј�диниц� Војск� Србиј� достигл�
висок ниво проф�сион�лиз�циј�

Министар одбране Драган Шутановац и начелник
Ге не ралштаба Војске Србије генерал-потпу ко -
вник Ми ло је Милетић обишли су 28. септембра

јединице Речне фло тиле у Новом Саду. Том приликом
приказан је део опе ра тивних способности тог састава, као
и тактичко-тех ни чки збор наоружања и војне опреме.

– Попуњеност јединица Речне флотиле износи око 90
одсто што представља стандард у земљама које имају про -
фе сионалну војску – рекао је Шутановац и изразио задо -
вољ ство што је професионализација изведена на најефи -
ка снији начин, имајући у виду да је, у ранијем периоду,
интересовање младића и девојака на подручју Војводине
за војни позив било знатно мање. – Сада је ситуација дру -
га чија, младићи и девојке се много више јављају и кон ку -
ришу за послове у систему одбране где виде бољу шансу
– рекао је Шутановац.

Министар је рекао да је вежба показала да су при па -
дни ци Речне флотиле обучени и опремљени за дејства
упркос чињеници да није било довољно средстава за аде -
ква тно опремање.

– У будућности ћемо учинити напоре да и Речну фло -
тилу опремимо у мери у којој је то потребно за ефикасно
извршавање задатака, рекао је министар Шутановац.

Начелник Генералштаба генерал потпуковник Милоје
Ми летић изјавио је да је Речна флотила специјална је ди -
ни ца у Војсци Србије, по начину организовања и сред стви -
ма којима је опремљена.

– Она има посебно место и њена основна намена је
да осигура безбедносно-оперативни режим пловидбе и за -
шти ти интересе Републике Србије на унутрашњим плов -
ним путевима. Последњих година јединица је имала про -
бле ма са модернизацијом, можда је и била мало запо ста -
вље на у односу на друге саставе, али ова вежба је показала
да је Речна флотила оспособљена за извршавање својих
наменских задатака, оценио је генерал Милетић.

Током посете, министар одбране и начелник Генерал -
шта ба ВС обишли су и спомен собу Речне флотиле. 

Д. ГЛИШИЋ
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Вук Ко стић, глу м�ц

– На сни ма њу је би ло ја ко уз бу дљи во и за ни мљи во.
За ме не је би ла ве ли ка част да уче ству јем у овом фе но -
ме нал ном до га ђа ју.

Игор Авж н�р

– Про мо ци ја је би ла од лич на, спо то ви још бо љи.
Ово је ве ли ки ис ко рак у ко му ни ка ци ји Ми ни стар ства од -
бра не са гло бал ном по пу ла ци јом Ср би је. Ак ци ја је ја ко
до бра, а имиџ Вој ске и Ми ни стар ства од бра не је мно го
бо љи у по след ње вре ме.

М�р ко Жи вић, глу м�ц

– Ви ди се да су про фе си о нал ци ра ди ли про мо тив не
спо то ве. Спо то ви су сна жни, од го вор ни, хра бри, кон -
крет ни, а све га то га на ма фа ли у жи во ту. Нај зад је и на -
ша вој ска по но во кон крет на, од го вор на и ва жна.

Ј� л� н� Јо ви чић, глу ми ц�

– До па ли су ми се спо то ви и во ле ла бих да и ја уче -
ству јем у не ком од спо то ва и та ко дам свој до при нос.

Милош Миловановић, новинар Б92 и глумица Јелена Јовичић

Глумац Иван Јевтовић


